
肖像授權同意書 

Portrait Licensing Consent 
 

學生本人   ________________    同意並授權臺北市立大同高級中學人員於  

113年度雙語課程夏令營活動 (2024年 7月 2日至 3日)中拍攝、修飾、使

用、公開展示本人之肖像。該影像使用於臺北市立大同高級中學所舉辦之

113年度雙語課程夏令營活動等宣傳資料。本人同意上述著作（內含上述授

權之肖像），該拍攝者就該攝影著作享有完整之著作權。 

I ______________ agree and authorize  Taipei Municipal Datong High School to photograph, 

modify, and display my portrait at the“Bilingual Summer Camp 2024” held from July 02, 2024 

to July 03, 2024.  I also agree to allow Taipei Municipal Datong High School to use the photos 

and video recordings in accordance with the Copyright Act of the Republic of China (Taiwan) 

for all types of copyrights on photographic works and audio-visual works. 

 

立同意書人(簽章)(學生本人) Person giving consent ：_____________________    

身分證字號 ID Number： ____________________    

電話 Phone Number：  ____________________    

住址 Address： ___________________________________________________________    

 

註：未滿 20歲者應請法定代理人簽章  

(If the person giving consent is under 18 years of age the legal representative must also sign) 

法定代理人(簽章) Legal Representative： ____________________    

關係 Relationship：____________________           

法定代理人身分證字號 Legal Representative ID Number： ____________________    

 

中 華 民 國  年  月  日 


